
Becali spune că este dispus să dea Steaua MApN-ului
Marţi, 01 Septembrie 2015 15:51

                      

     

  

              

  

    Conform  MEDIAFAX ,Finanţatorul FC Steaua, Gigi Becali, a declarat, marţi, într-o
conferinţă de presă, că este dispus să cedeze echipa de fotbal Ministerului Apărării
Naţionale, în anumite condiţii, şi că i-ar plăcea să investească la gruparea Petrolul
Ploieşti.

  

"Dacă o vor, o dau înapoi. Că ei zic că fac echipă. Uite cum o dau eu pe Steaua! Am luat-o pe
locul 12 şi zece milioane pagubă şi o dau aşa: zero datorii, bine nu zero datorii, o dau cu o lună
neplătite salariile, adică a doua lună când vine să plătească ei repede, ca să vadă cum e. Să
vină luna şi să plătească 7-800 de mii, un milion aproape cu taxe. Să-i doară. Banii din ianuarie,
din drepturile de televizare îi iau eu, că o să zică «un milion jumătate, plătim din ăia». Le-o dau
cu coeficient UEFA, că ei o distruseseră, nici nu mai ştiam de cupele europene, şi le-o dau şi cu
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jucători în Divizia A. Dar le-o dau în iarnă. L-am sunat pe ministru (n.r. - Apărării, Mi Mircea
Duşă  Nu
răspunde. E un om de mare calitate, dar, să mă scuze, nu are putere. Ca să fii ministru trebuie
să ai putere. Păi răspunde-i lui Becali, dacă tot ai zis că faci echipă. «Nu vreau să iau echipa»
sau «ia să vedem în ce condiţii o preluăm». Că aşa ca să-şi baţi joc...", a declarat Becali, după
ce ministrul Mircea Duşa a anunţat că CSA Steaua ar vrea înscrie o echipă de fotbal seniori în
Liga a IV-a.

  

      

  

De la actuala sa formaţie, Becali ar păstra opt jucători şi patru-cinci juniori, cu care ar
merge la o echipă finanţată de o primărie, precizând că îi place foarte mult de FC Petrolul
. "O dau, trebuie să vedem cum preiau jucătorii. Că eu iau cam aşa, cam opt jucători şi vreo
patru-cinci copii de 16 ani, 15 ani. Îi iau eu unde mă duc, la ce echipă mă duc. Nu mă duc la
Astra, am vorbit de Astra aşa. Eu mă duc la primărie, unde să dea primăria trei milioane şi o să
mai bag şi eu trei milioane din televizare şi eu să nu mai dau bani, să bag un milion poate, pe
an. Şi să mă duc în Liga Campionilor o dată, să iau 30 de milioane şi după aia trăiesc 20 de ani
campioană în fiecare an, în România. Dar nu cred că se va întâmpla, pentru că ei au aruncat-o,
«facem echipă». Stai mă, că nu e aşa uşor. Eu o să mă duc la una. Dacă nu o să fie în play-off,
o să stau un an. Cel mai mult mi-ar plăcea Petrolul. Aproape de Bucureşti, 15.000 la fiecare
meci, zeu. Campion în fiecare an, Liga Campionilor când vrea Dumnezeu. Şi asta se va
întâmpla", a explicat patronul stelist.

  

Clubul de fotbal se bazează pe venituri de zece milioane de euro, până la 1 iulie 2016, a
precizat Becali: "Am acum zece milioane de încasat, până la 1 iulie, la anul. Cum din ce?
Gardoş, Keşeru, Sânmărtean cu Szukala, un milion jumătate din drepturile de televizare, 5-600
de mii din sponsori, încă un milion jumătate, UEFA încă un milion două sute, că am participat în
cupele europene. Sunt zece milioane, siguri. Nu-i dau banii ăştia, să nu creadă ministrul că dau
banii ăştia. Îi iau eu, ca dividende. Lor le dau echipa cu o lună şi cam jumătate neplătite slariile."
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**  sursa  :  --  http://www.mediafax.ro/sport/becali-spune-ca-este-dispus-sa-dea-steaua-mapn-
ului-si-ca-i-ar-placea-sa-investeasca-la-petrolul-14696115
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